

Bob Horner moved,—That one (1) transcript of all *in camera* meetings be produced and kept in the Committee Clerk's office for consultation and,—That all these transcripts be destroyed at the end of the session.

After debate, the question being put on the motion, it was agreed to.

It was agreed,—That the Committee retain the services of one or more Research Officers from the Library of Parliament, as needed, to assist the Committee in its work, at the discretion of the Chair.

On motion of John Rodriguez, it was agreed,—That the Clerk of the Committee be authorized to destroy the ballots used for the election of the Chair.

It was agreed:

—That the Minister of Public Works be invited on questions in relation to his Department and on the Canada Mortgage and Housing Corporation

—That representatives from Canada Post, from the National Capital Commission and from the Consumer Information Office be scheduled to appear before the Committee and,

—That the schedule of meetings be at the discretion of the Chair.

At 11:25 o'clock a.m., the Committee adjourned at the call of the Chair.

Marie Carrière

*Clerk of the Committee*

Bob Horner propose,—Qu'une transcription de toutes les séances à huis clos soit produite et conservée au bureau du greffier pour consultation, et que tous ces comptes rendus soient détruits à la fin de la session.

Après débat, la motion est mise aux voix et adoptée.

Il est convenu,—Que le Comité, s'il le juge à propos et à la discrétion du président, retienne les services d'au moins un attaché de recherche de la Bibliothèque du Parlement, pour l'aider dans ses travaux.

Sur motion de John Rodriguez, il est convenu,—Que le greffier soit autorisé à détruire les bulletins de vote qui ont servi à l'élection du président.

Il est convenu,

—Que le ministre des travaux publics vienne témoigner au sujet de son ministère et de la Société d'hypothèques et de logement;

—Que des fonctionnaires de Postes Canada, de la Commission de la capitale nationale et du Bureau d'information des consommateurs comparaissent devant le Comité, et

—Que le programme des audiences soit laissé à la discrétion du président.

À 11 h 25, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

*La greffière du Comité*

Marie Carrière